
Obecné   z a s t u p i t e ľ s t v o   v Ini 

 

 
 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Ini, konaného dňa 4.3.2024 

 

Bod 1 Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

Na úvod p. starosta Mgr. Adrián Juhás,. MBA privítal, poslankyne, poslancov, hlavného 

kontrolóra, zamestnancov  a hostí. Otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva v Ini. Požiadal  

o vypnutie zvonenia na mobilných telefónoch.   

Pán starosta uviedol, že program všetci dostali, bol súčasťou pozvánky.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje program zasadnutia 

K bodom programu bolo prijaté uznesenie. OZ č. I. 

Bod 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie, schválenie 

programu 

Pán starosta do návrhovej komisie navrhol členov v zložení: Richard Vallo, Simona 

Szabóová 

.Prebehlo hlasovanie: 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje členov návrhovej komisie 

Pán starosta  za zapisovateľku určil pani Ivanu Bahík a za overovateľov zápisnice určil: 

Filip Žák a Marianna Grmanová 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov 

zápisnice.  

K 2 bodu programu bolo prijaté uznesenie. OZ č. II. 

 

 



Bod 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

P. Obický prečítal uznesenia zo zastupiteľstva zo dňa 5.12.2023  Uznesenie tvorí prílohu 

zápisnice. 

Spýtal sa, či sú k uzneseniu nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č.III. 

Bod 4 Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

Pán Obický prečítal jednotlivé body zo správy o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023, 

materiál poslanci obdržali aj domov pred zastupiteľstvom. Opýtal sa, či sú k správe nejaké 

doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie správu o činnosti  hlavného kontrolóra za rok 

2023.  

Pán Obický prečítal aj správu z kontroly hnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná 

hodnota majetku prevýšila 20 000€, materiál dostali poslanci aj domov pred zastupiteľstvom. 

Kontrolu vykonal v januári 2024, správu predložil 26.2.2024. Kontrolou hlavný kontrolór 

nezistil žiadne nedostatky a táto práva musí byť zverejnená do 30 dní od doručenia obecnému 

úradu v zmysle zákona 369/1990 Zb. z. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini,  berie na vedomie správu z kontroly prevodu nehnuteľného 

majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000€ 

K bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

Bod 5 Správa o sťažnostiach a petíciách za rok 2023 

Pán Obický prečítal správu o sťažnostiach a petíciách za rok 2023, materiál poslanci obdržali 

aj domov pred zastupiteľstvom. V roku 2023 neboli podané žiadne sťažnosti a petície. Opýtal 

sa, či sú k správe nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini,  berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o sťažnostiach 

a petíciách za rok 2023.  

K bodom programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 

Bod 6 Informácie o plnení rozpočtu za rok 2023 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla informácie o plnení rozpočtu za rok 2023.. 

Informácie tvoria prílohu zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie informácie o plnení rozpočtu za rok 2023.  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 

 



Bod 7 Informácie starostu 

-kúpili sme kontajnery na plast a papier-vyberali sme z viacerých 

ponúk a vybrali sme najlacnejšiu alternatívu 

-zrkadlo pri ihrisko-kúpili sme ho minulý rok, čakáme na lepšie 

počasie, aby sa mohlo namontovať 

-kamera pri bytovke č.55- zrealizovaná vo februári, kvôli 

nepriaznivému počasiu v januári nebola možná montáž 

-mikuláš -každé dieťa z obce dostalo balíček, mali sme tvorivé 

dielničky, deti pomohli ozdobiť vianočný stromček so svojimi 

výtvormi, prišiel mikuláš, anjel aj čert, pripravili sme malé 

občerstvenie, akcia mala dobrý ohlas deti aj rodičia boli spokojní 

-silvester- obecný ohňostroj a prípitok  

-ples- hostí bolo 44, podávala sa večera, káva, víno a nealko, bol aj 

candy bar a do tanca hrala kapela J and J Duo 

-detské ihrisko dostali sme správu, že naša žiadosť o nenávratný 

finančný príspevok z PPA je schválená,  ďalšie kroky budeme 

prejednávať na budúcich zastupiteľstvách  

-čistenie vodného toku- v obci nám čistia vodný tok Lysky na kolónií 

-kniha o obci-kniha je napísaná aktuálne sa ešte štylisticky upravuje  

-veľkokapacitný kontajner na jarné upratovanie- v priebehu apríla by 

sme dali pristaviť veľkokapacitný kontajner na jarné upratovanie 

-brigáda- chcel by som zorganizovať obecnú brigádu a zapojiť do nej 

poslancov ale aj občanov, bližšie info si upresníme 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie informácie starostu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 

 



 

-NSK 5000 € -požiadali sme o nenávratnú dotáciu v sume 5000€ na rozhlas, vymenili by 

sme kompletne kabeláž, vymenili nefunkčné amplióny a ústredňu. Dali sme si urobiť 

niekoľko cenových ponúk, najlacnejšia je za 5900€ a budeme potrebovať 1500€ z RF 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje prijatie dotácie z NSK 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje dofinancovanie opravy rozhlasu do 1500€ 

z rezervného fondu obce 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 

 

Plánované akcie v roku 2024: 

-MDŽ- chcel by som každej žene zaslať pozdrav s prianím do 

schránky ako starosta obce a poslanci OZ  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje zaslanie pozdravu každej žene v obci k MDŽ 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

 

-veľká noc- sobota 30.3. 2024 15:00 budeme mať tvorivé dielničky pre detičky, zavoláme 

Mirka Ozimého, ktorý nám urobí ukážku pletenia korbáčov, pripravíme malé občerstvenie, 

na akciu schválime 200€  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu veľká noc podľa predloženého návrhu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 

 

-stavanie mája- 1.5.2024 streda 13:00-pre strom do lesa, o 14:30 začiatok akcie pri obecnom 

úrade,  bude vatra a občerstvenie (špekačky atď.) si každý zaobstará batôžkovo ako minulý 

rok, obec dodá strom, stužky na ozdobu, minerálky, a kávu. Na túto akciu si schvaľujeme 

200€ 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu stavanie mája podľa predloženého návrhu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 

 

 



-deň matiek- tak ako každý rok každá matka dostane kvietok, v obci je 

cca 75 matiek, na 1 kvietok schvaľujeme 3€  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu deň matiek podľa predloženého návrhu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 

 

-MDD – 1.6.2024 sobota o 16:00, športové aktivity, tetovačky, cukrová vata, pizza, 

maskoty, hasiči/vojaci/colníci, na túto akciu si schvaľujeme 500€ 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu medzinárodný deň detí podľa predloženého 

návrhu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 

 

-deň obce- 13.7.2024 16:00- hudba S and E, bude sa podávať guláš zadarmo, stánok 

s nápojmi bude v našej réžií, zavoláme aj palacinky a langoše, objednáme skákací hrad, 

tetovačky/maľovanie na tvár, hasiči/vojaci/colníci, na túto akciu si schvaľujeme 1000€ 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu deň obce podľa predloženého návrhu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 

 

Bod 8 Rôzne 

-žiadosť o vydanie stanoviska k zmene druhu pozemku- pán Návrátil nám doručil na 

obecný úrad žiadosť k zmene druhu pozemku v mene majiteľov Szabóvá Simona a Ivan 

Szabó, jedná sa o preklasifikovanie ornej pôdy  na zastavanú plochu a nádvorie 

v katastrálnom území obce Iňa na parcelnom čísle 419/78 vo výmere 32 m2 z dôvodu 

výstavby hospodárskej budovy.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, nemá námietky k zmene druhu pozemku podľa predloženej 

žiadosti 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 

 

-mimoškolské aktivity- mesto Levice nám doručilo žiadosť o poskytnutie finančných 

prostriedkov na záujmové vzdelávanie, nakoľko už v minulosti nám chodili žiadosti a OZ ich 

neschválilo a náš rozpočet ani neuvažuje s takýmto výdavkom OZ rozhodlo o neschválení 

žiadosti. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, neschvaľuje žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na 

záujmové vzdelávanie  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 



 

-nakoľko sa nám pravidelne vyskytujú rôzne žiadosti o poskytnutie finančných príspevkov 

na mimoškolské aktivity, navrhujeme, aby sme si schválili návrh uznesenia na neposkytnutie 

finančných prostriedkov na mimoškolské záujmové činnosti alebo aktivity pre deti od 5 do 

15 rokov 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje návrh uznesenia na neposkytnutie finančných 

prostriedkov na mimoškolské záujmové činnosti alebo aktivity pre deti od 5 do 15 rokov 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 

 

 

-kronika 2023 -Simona Szabóová ako obecná kronikárka dopísala kroniku za rok 2023, text 

ste obdržali do mailu, medzitým sme ešte doplnili do textu posedenie so seniormi 

a uskutočnenie dotácie z NSK na kamery. Na stole máte návrh kde je to aj vyznačené. 

Starosta sa opýtal či má niekto niečo na doplnenie. Nikto nič nedodal.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje návrh zhrnutia roka 2023 do kroniky podľa 

predloženého návrhu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 

 

 

Bod 9 Diskusia 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie diskusné príspevky tak ako boli prednesené 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 

 

 Bod 10 Záver 

Predsedajúci Mgr. Adrián Juhás, MBA, starosta obce na záver poďakoval prítomným za 

aktívnu  účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Starosta obce:  Mgr. Adrián Juhás, MBA 

Overovatelia zápisnice: Filip Žák  

      Marianna Grmanová 

Zapisovateľka: Ivana Bahík 

 


